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Rada Miejska w Szepietowie 

 

Protokół nr XLVII/23 

XLVII Sesja Rady Miejskiej w Szepietowie w dniu 18 lipca 2023 

 

Obrady rozpoczęto 18 lipca 2023 roku o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:31 tego samego 

dnia. 

 

Wykaz głosowań imiennych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński, 

- Skarbnik Gminy Pani Jolanta Marciniak, 

- przewodniczący Rad Sołeckich z terenu gminy (lista obecności stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu), 

- kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Szepietowo i zaproszeni goście (lista 

obecności stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

 

 

 

Porządek obrad 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Wnioski do porządku dziennego obrad. 

3. Informacja o protokole z poprzedniej Sesji. 

4. Informacja o pracy Komisji w okresie między Sesjami. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między Sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

1) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin Wiejskich Województwa 

Podlaskiego z przeznaczeniem na zakup autobusu; 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Szepietowo na rok 2023; 

3) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo; 

4) w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej KZN – Podlaskie Sp. z o. o. z siedzibą w Łapach; 
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5) w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Szepietowo. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

 

 

Przebieg obrad 

 

Ad.1. Otwarcie sesji. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz Żochowski.  

Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji oraz stwierdził, że na stan 15 radnych 

na sesji obecnych jest 15 radnych co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować 

i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przypominał, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990r.  

o samorządzie gminnym, a uczestnictwo w sesji Rady Miejskiej jest jednoznaczne  

z wyrażeniem zgody na przetwarzanie i upublicznianie danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1  

rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w sprawie ochrony osób 

fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 

przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie  

o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016r. - tzw. RODO. 

 

 

Ad.2. Wnioski do porządku dziennego obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Ad.3.  Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informację o protokole z poprzedniej Sesji. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

(Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu zaproszonemu na Sesję Prezesowi Banku SBR w 

Szepietowie Panu Tomaszowi Gromadzie. 
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Prezes SBR w Szepietowie przedstawił produkt kredytowy ze wsparciem rządowym 

skierowany do producentów rolnych na zachowanie płynności. Przy posiadanym 

gospodarstwie do 50 ha można uzyskać do 100.000 zł na 36 miesięcy, od 50 ha – do 100 ha do 

200.000 zł na 48 miesięcy oraz powyżej 100 ha do 400.000 zł na 60 miesięcy. Oprocentowanie 

wynosi 2 %   (pozostałą część jest pokrywana przez ARiMR). Kredytobiorca nie wnosi wkładu 

własnego, raty kredytu są malejące i nie jest wymagane rozliczenie fakturami – nie można 

środkami spłacać jedynie inwestycji realizowanych w ramach PROW. Umowy trzeba zawrzeć 

do 31 grudnia bieżącego roku. Jest natomiast ograniczona pula środków – na chwilę obecną 

limit wynosi 2,7 mld zł, może zostanie podniesiony do 10 mld. Pan Prezes powiedział, że jeśli 

ktoś jest zainteresowany kredytem to może przyjść do banku i się zapisać rezerwując w ten 

sposób środki, a formalności niezbędne do podpisania umowy będą przygotowywane. 

Burmistrz powiedział, że jest to jedyny kredyt, który nie wymaga dostarczenia faktur i można 

go wykorzystać na dowolny cel. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał czy można wziąć kredyt na lokatę? 

Prezes SBR w Szepietowie odpowiedział, że teoretycznie tak. Pan Prezes podziękował za 

zaproszenie i możliwość przedstawienia informacji na Sesji. 

 

Prezes SBR w Szepietowie opuścił obrady Sesji.  

 

 

 

Ad.4. Informacja o pracy Komisji w okresie między sesjami. 

 

Z informacją o pracy komisji w okresie między sesjami zapoznał Wiceprzewodniczący Rady 

Pan Marian Kruszewski. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

(Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 

 

 

Ad.5.  Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami. 

 

Burmistrz Szepietowa przedstawił sprawozdanie z pracy w okresie między sesjami. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

Pan Burmistrz poinformował, że OSP KSRG Dąbrowa-Moczydły dostała z rezerwy Pana 

Premiera Morawieckiego, kwotę 1 mln zł na zakup samochodu pożarniczego. Czek przekazali 

Pan Minister Andruszkiewicz oraz Pan Senator Bogucki. Pan Burmistrz powiedział, że 

powinniśmy podziękować za wsparcie, ponieważ jest to najwyższa kwota dofinansowania na 

OSP jak w tym roku pojawiła się w województwie.  

Burmistrz powiedział, że Gmina otrzymała dofinansowania na renowacje budynku przy 

dworcu PKP – jeśli uda się pozyskać budynek planujemy zrobić tam posterunek Policji.   

Następnie Burmistrz poinformował o przebiegu bieżących inwestycji: 

- budowie hydroforni w Szepietowie-Podleśnym; 
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- spięciu wodociągu w ulicy Kolejowej tj. połączeniu hydroforni w Szepietowie z siecią w 

drodze krajowej; 

- rozstrzygnięte są przetargi na drogę do miejscowości Dąbowa-Wilki – czekamy, aż 

wykonawca wejdzie na plac budowy; 

- budowie drogi do PSZOK w Dąbrówce Kościelnej – droga gruntowa z dofinansowaniem z 

Urzędu Marszałkowskiego (z kruszywa i 6 m). 

 

Burmistrz poinformował, że będzie jeszcze rozstrzygnięcie dwóch przetargów na 

wybudowanie drogi w Dąbrowie-Łazach i wykonanie wirtualnej strzelnicy w Wojnach. W dniu 

dzisiejszym zostaną złożone dwa wnioski do Rządowego Funduszu Drogowego Dróg Lokalnych 

(na Jutrzenkę w Wojnach oraz przebudowę ulicy Kard. S. Wyszyńskiego w Szepietowie). 

Ponadto w ramach Programy Polski Ład dla miejscowości po PGR, będą złożone dwa wnioski 

na: przebudowę i remont Lipówki oraz remont i budowę boiska z bieżnią przy szkole w 

Szepietowie, wysokość dofinansowania to 98 %. Następnie Burmistrz powiedział, że 

rozpocznie się remont schodów przy ośrodku zdrowia.  

 

Radni nie zabrali głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że sprawozdanie z pracy Burmistrz w okresie między 

sesjami zostało przyjęte. 

 

 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie między sesjami radni nie złożyli interpelacji 

i zapytań. 

 

Ad. 7. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że tematy będące przedmiotem projektów 

uchwał złożonych do podjęcia na Sesji zostały przeanalizowane przez Komisje Rady Miejskiej 

w Szepietowie, które pozytywnie zaopiniowały materiały. 

 

1) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin Wiejskich Województwa 

Podlaskiego z przeznaczeniem na zakup autobusu. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Szepietowa. 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin Wiejskich 

Województwa Podlaskiego z przeznaczeniem na zakup autobusu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLVII/351/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 9) 

 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Szepietowo na 2022 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Jolanta Marciniak Skarbnik Gminy Szepietowo. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Szepietowo na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLVII/352/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 10) 

 

3) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo na lata 2023-

2030. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Jolanta Marciniak Skarbnik Gminy Szepietowo. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo na 

lata 2023-2030. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLVII/353/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 11) 

 

4) w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej KZN – Podlaskie Sp. z o. o. z siedzibą w Łapach. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Szepietowa. 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej 

Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN – Podlaskie Sp. z o. o. z siedzibą w Łapach. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLVII/354/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 12) 

 

5) w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Szepietowo. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Szepietowa. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i 

transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Szepietowo. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLVII/355/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 13) 

Głos zabrali: 

Kierownik ZWKiO Pan Mirosław Wysocki poinformował o możliwości zawierania umów na 

odbiór ścieków ze zbiorników bezodpływowych. Przy podpisaniu umowy należy zadeklarować 

pojemność zbiornika i częstotliwość wywozu. Sołtysi dostaną ankiety dotyczące podpisanych 

umów. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Marian Kruszewski zapytał czy są określone koszty 

wywozu? 

Kierownik ZWKiO Pan Mirosław Wysocki powiedział, że koszty są zgodnie z cennikiem 

zatwierdzonym przez Radę Miejską tj. 136 zł netto za godzinę pracy i 10 zł za oczyszczenie m3 

ścieków. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski zapytał czy jest możliwość 

aby ktoś ze wsi otworzył firmę i wywoził ścieki jeśli zechce? 

Kierownik ZWKiO Pan Mirosław Wysocki odpowiedział, że oczyszczalnia ma ograniczoną 

przepustowość.  
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski zapytał o możliwość rozwoju 

– czy były prowadzone kalkulacje ile m3 ścieków mogłaby przyjąć oczyszczalnia? Bo jest to 

związane z ilością podpisanych umów i częstotliwością wywozu. 

Kierownik ZWKiO Pan Mirosław Wysocki odpowiedział, że trudno jest przewidzieć ile ścieków 

dopłynie, ponieważ mamy nieszczelną kanalizację przez którą dopływają wody opadowe – 

szacunkowo w granicach 20.000 m3. Pan Kierownik wyjaśnił, że ZWKiO ma określoną w 

pozwoleniu wodnoprawnym ilość jaką można przyjąć: rocznie, środniodobowo oraz 

maksymalnie dobowo.  Pan Kierownik poinformował o kontroli prowadzonej przez 

Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska.  

Burmistrz wyjaśnił, że przedsiębiorstwo może zarejestrować działalność, ale musi znaleźć 

oczyszczalnię, która przyjmie ścieki.  Pan Burmistrz dodał, że ustawa wchodzi teraz w życie i 

wszystkie Gminy mają obowiązek kontroli.  

Kierownik ZWKiO Pan Mirosław Wysocki w uzupełnieniu dodał, że  podmiot  musi wpisać się 

do rejestru działalności regulowanej prowadzonej przez Urząd oraz musi mieć podpisaną 

umowę z firmą, która przyjmie te ścieki – będzie to  kontrolowane. Pan Kierownik powiedział, 

że każda firma, która prowadzi działalność na terenie danej gminy ma obowiązek raz na 

kwartał złożyć sprawozdanie z tego, ile ścieków wywiozła, gdzie i od kogo – jest to ustawowy 

obowiązek sprawozdawczości. 

Radna Katarzyna Sławomira Sienicka powiedziała, że w deklaracjach trzeba podać datę 

zawarcia umowy z firma oraz przedstawić fakturę z odbioru ścieków. Czy faktura za wywóz z 

datą sprzed zawarcia umowy będzie ważna? 

Kierownik ZWKiO Pan Mirosław Wysocki powiedział, że jedno zdaniem tak, ponieważ w 

przepisach mowa o wywozie raz w roku. 

W dalszej dyskusji dotyczącej faktur za wywóz ścieków głos zabrali: Radna Katarzyna 

Sławomira Sienicka, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Witold Moczydłowski, Kierownik 

ZWKiO Mirosław Wysocki.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Henryk Stypułkowski zapytał o możliwość przywozu 

ścieków do oczyszczalni własnym beczkowozem – czy będą one przyjęte i zostanie wystawiona 

faktura? 

Kierownik ZWKiO Pan Mirosław Wysocki odpowiedział, że na dzień dzisiejszy tak. Nie 

analizował natomiast tych zapisów, ponieważ nie jest uprawniony do kontroli transportu pod 

kątem zgodności z przepisami. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski zapytał co w sytuacji kiedy 

ktoś nie ma podpisanej umowy, wydajność oczyszczalni osiągnie maksymalny poziom i zostaną 

przywiezione ścieki.  

Kierownik ZWKiO Pan Mirosław Wysocki odpowiedział, że w takiej sytuacji nie będzie miał 

możliwości przyjęcia ścieków, ponieważ będzie wiązało się to z karami za przekroczenia. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Mariusz Stypułkowski nawiązując do 

trwających prac w hydroforni w Szepietowie-Podleśnym, w związku z telefonami od 
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mieszkańców dotyczącymi jakości wody zapytał ile czasu potrwa nim poprawi się jakość wody 

i kiedy zostanie zakończona inwestycja? 

Kierownik ZWKiO Pan Mirosław Wysocki powiedział, że informacje o stanie wody trafiają 

również z Zakładu i wyjaśnił, że nie ma na to wpływu, ponieważ wykonawca wszedł na teren 

budowy. Pan Wysocki powiedział, że obecnie pracuje stacja tymczasowa, która jest mało 

wydajna - działająca na jednej pompie, co przekłada się na jakość wody. Wpływ na to ma 

również fakt, iż na stacji są bardzo duże pobory wody. Sytuację poprawiłoby zwiększenie 

wydajności stacji.  

Radna Katarzyna Sienicka zapytała czy byłaby szansa na poszukanie możliwość uzyskanie 

dofinansowania na budowę przydomowych oczyszczalni – wówczas byłby obowiązek wywozu 

ścieków raz na dwa lata, a nie raz na rok. Rada zauważyła, że na wsiach wszyscy mają stare 

szamba, które niektórzy podłączają do rowów, czy też wylewają na pola – taka jest prawda.  

Burmistrz Szepietowa odpowiedział, że środki na przydomowe oczyszczalnie może dałoby się 

gdzieś znaleźć, ale ustawa narzuca właścicielom oczyszczalni zagwarantowanie co najmniej 

jakości ścieków takiej jaka jest to oczyszczalni gminnej – co ma być potwierdzone badaniem 

wykonywanym co najmniej dwa razy w roku. Pan Burmistrz zwrócił uwagę na stopień zawiłości 

przepisów w ustawie. 

Kierownik ZWKiO Pan Mirosław Wysocki powiedział, że nie śledził przepisów w tym zakresie, 

ale z tego co się orientuje, jeśli przepis wejdzie w życie każda przydomowa oczyszczalnia 

ścieków będzie musiała posiadać pozwolenie wodnoprawne, co za tym idzie właściciel będzie 

zobowiązany do przestrzegania pewnych zasad i norm, będzie to również kontrolowane 

zgodnie z ustawą o ochronie środowiska. Do kontroli zobowiązany jest Wojewódzki Inspektor 

Ochrony Środowiska – nieprawidłowości wiążą się z karami. Pan Kierownik powiedział, że 

wejdzie dużo nowych przepisów i będzie trzeba wszystko uregulować. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z prośba o pokoszenie poboczy na drogach 

gminnych.    

Kierownik ZWKiO Pan Mirosław Wysocki powiedział, że Zakład stara się to robić najszybciej 

jak to możliwe, tylko niestety zadań przybywa coraz więcej i są opóźnienia. Pan Kierownik 

wyjaśnił, że poślizg przy pracach wnika z awarii ciągnika i zauważył, że będzie ciężko jeśli 

dojdzie zadanie związane z wywozem szamb. 

Przewodniczący Rady Miejskiej podkreślił kwestie bezpieczeństwa.    

Kierownik ZWKiO Pan Mirosław Wysocki powiedział, że dla Zakładu priorytetem jest kwestia 

dostawy wody. Następnie Pan Kierownik zauważył, że zlecenie pracownikowi 8 godzin jazdy  

w ciągniku przy 35 stopniowym upale jest nieludzkie.  

 

Ad. 8. Wolne wnioski. 

Sołtys Szepietowa zapytał czy przy remoncie schodów będzie również remont podjazdu, przy 

którym już w okresie gwarancyjnym odpadały płytki i nadal odpadają. Pan Pietrzak zapytał 

również przy Lipówce został zaplanowany chodnik. 
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Burmistrz odpowiedział, że chodnika nie da się zrobić, ponieważ lipy są pod ochroną 

konserwatora zabytków. Odnosząc się do podjazd Pan Burmistrz powiedział, że chodzi o 

estetyczne elementy – majster popatrzy co da się z tym zrobić. Następnie Pan Burmistrz 

przestawił treść pisma z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji dotycząca 

pozytywnego zaopiniowania zmiany rodzaju urzędowego nazwy miejscowości Pułazie-

Wojdyły części wsi Pułazie-Świerże, na  Pułazie-Wojdyły Wieś   

 

Ad. 9. Zamknięcie obrad. 

Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 

Rady Miejskiej pan Grzegorz Żochowski zamknął obrady XLVII Sesji Rady Miejskiej  

w Szepietowie. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

        Grzegorz Żochowski  

Protokołowała  

Marlena Stypułkowska 

 

Integralną część nagranie obrad sesji (załącznik nr 1 do protokołu). 

 


